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    Commissie 4  Jan Van Rompuy  donderdag 29 oktober 2020 
 telefoonnummer     e-mail   
 014 44 33 42     jan.vanrompuy@turnhout.be 

 
Commissie 4 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.   
Als gevolg van de Corona-crisis zal alles digitaal verlopen (zie link onderaan) 
De commissie vindt plaats op woensdag 4 november  2020 om  19:30  uur. 

 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Rooilijnplan hoek Steenweg op Tielen - Tieblokkenlaan 

 Prioriteiten Handhaving RO 

 Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 

 Algemene Vergadering Iveka en Cipal 

 Vragen van raadslid Luc Debondt 
Wegenwerken omgeving van het Beggaplein 

Na de heraanleg van het Begijnhof was voorzien dat ook het Beggaplein, dat er na de 
werken in erbarmelijke staat achterbleef, aangepakt zou worden. Zelf heb ik destijds ook 
gepleit om dan ook de Meirstraat en de aanliggende straten mee door te nemen. 
Ondertussen zijn we al enkele jaren verder zonder dat er ook maar iets is aangepakt in 
dit gebied. 
In het meerjarenplan 2020-2025, dat we eind 2019 mee goedgekeurd hebben, waren 
deze werken voorzien. 
Wanneer wordt dit werk uitgevoerd en welke omliggende straten worden er gelijktijdig 
mee opgenomen ? 

Parkeren in woonstraten van het centrum door bestelwagens, aanhangwagens en schoolbussen. 
Vorig jaar heeft onze fractie dit probleem aangekaart en heeft de schepen beloofd deze  
zaak mee te nemen en te onderzoeken. Nog steeds zorgt dit in verschillende straten, 
o.a. de Wouwerstraat en de Kerkhofweg  en ….,voor  de nodige overlast. 
Wat is op dit moment de stand van zaken en mogen wij in de zeer nabije toekomst een 
oplossing verwachten ? 

Verlichting fietsparkeerplaatsen aan de inkom van het stadspark ter hoogte van Parklaan 54 
In september 2020 vroeg de verantwoordelijke van het zwembad aan de stad om ervoor 
te zorgen dat de verlichting van de fietsparkeerplaatsen en de toegang naar het 
zwembad tijdig zou ontstoken worden. Op zaterdag 17 oktober 2020 werd hiervoor nog 
een melding aangemaakt met het nummer 79048. 
Hopelijk dient deze vraag niet meer behandeld op de commissie 4 en brandt de 
verlichting van de fietsenparking en de toegang naar het zwembad ondertussen al. 



Plaatsing zitbank Akkerpad ter hoogte van de woning nr. 38
Op 9 oktober 2020 werd een bewonersbrief bezorgd in Akkerpad met de melding er 
bank was geplaatst ter hoogte van de woning nr. 38. Een bewoner van Akkerpad 
contacteerde de dienst wegen en riolen vraag 
dienst was men hiervan niet op de hoogte en men zou navraag doen en terug contact 
opnemen. Op 12 oktober 2020 heb ik daarover  een mail gezonden naar de dienst 
wegen. Tot op 19 oktober 2020 heb ik daarover nog geen infor
Hopelijk is deze bank intussen geïnstalleerd of kan de schepen me laten weten wanneer 
de installatie zal uitgevoerd worden.  Graag ik ook van de schepen vernomen wie het 
initiatief om deze bewonersbrief te versturen.

Initiatieven Onderneme
Tijdens het winkelweekend in oktober  2020 konden bezoekers in verschillende parkings 
genieten van een parkeertarief van 2.00 euro. 

 Hoeveel  bezoekers hebben hiervan gebruik gemaakt ?
Heeft Ondernemend  Turnhout hiervoor een tussenkomst betaa
deze parkings ?
Welke initiatieven gaat Ondernemend Turnhout en de stad organiseren tijdens de 
eindejaarsperiode ?

 Vraag van raadslid Peter Roes
Onlangs heb ik aangegeven hoe het mogelijk is om een vergunning te geven aan een 
bandengigant als Sooi Boonen op de oude site van DAF trucks.
Ik blijf van mening dat zulke inplanting daar helemaal niet thuis hoort, maar wel op een 
industrieterrein ..........maar dit college heeft dit wel vergund.
Nu de sloop
met de gigantische grote overdekte bebouwing,
mobiliteit. 
Het is nu al behoorlijk druk op de Steenweg op Zevendonk ter hoogte van het 
gevaarlijke kruispunt met de 
zullen Schorvoort als sluiproute gaan gebruiken om de drukte en de file te ontlopen.
Heeft de schepen hier al eens over nagedacht hoe hij dit gaat aanpakken, of gaan we in 
actie schieten als het zo ver is.
Een 2 de punt is wanneer de voertuigen van de nieuwe site Banden Sooi afrijden ze 
rechts richting ring moeten rijden. V
problemen geven , maar voor de vrachtwagens en tractoren met rem
Wat ga je doen met de doorsteek aan de sporthal , ga je daar toelaten dat vrachtwagens 
omkeren richting Kasterlee, ik heb het daar al meermaals gezien, onverantwoord de 
vrachtwagen
Kasterlee, ik weet niet of je dat beeld al eens voor ogen genomen
ik zie echter ook vandaag al meermaals dat er zware vrachtwagens keren
van Mc Donalds
de grond.
Heeft het college hier al eens aan gedacht, en heeft ze al een oplossing om het 
sluipverkeer tegen te gaan dat door Schorvoort gaat.
Weet het college de stand van zaken betreffende de veilige oversteek dewelke AW
voorzien voor de wijk Schorvoort
komende van de site banden Sooi gaan aanpakken, of wachten we af tot het zover is en 
het probleem zich voordoet.
Ik alvast niet en stel voor om op beide kruispunt

aan de ring een verkeersbord te zetten C33
tonnagebeperking +3.5 ton
Graag reactie aub

 Vraag van een burger 
In 2019 werd in commissie 4 een mobiliteitsstudie aangekondigd ivm de on
Schorvoort. We hadden hierover graag eens een stand van zaken gehad. 

 Punten agenda gemeenteraad

tsing zitbank Akkerpad ter hoogte van de woning nr. 38 
Op 9 oktober 2020 werd een bewonersbrief bezorgd in Akkerpad met de melding er 
bank was geplaatst ter hoogte van de woning nr. 38. Een bewoner van Akkerpad 
contacteerde de dienst wegen en riolen vraag deze bank geïnstalleerd werd. Op de 
dienst was men hiervan niet op de hoogte en men zou navraag doen en terug contact 
opnemen. Op 12 oktober 2020 heb ik daarover  een mail gezonden naar de dienst 
wegen. Tot op 19 oktober 2020 heb ik daarover nog geen informatie ontvangen.
Hopelijk is deze bank intussen geïnstalleerd of kan de schepen me laten weten wanneer 
de installatie zal uitgevoerd worden.  Graag ik ook van de schepen vernomen wie het 
initiatief om deze bewonersbrief te versturen. 

Initiatieven Ondernemend Turnhout 
Tijdens het winkelweekend in oktober  2020 konden bezoekers in verschillende parkings 
genieten van een parkeertarief van 2.00 euro.  
Hoeveel  bezoekers hebben hiervan gebruik gemaakt ? 
Heeft Ondernemend  Turnhout hiervoor een tussenkomst betaa
deze parkings ? 
Welke initiatieven gaat Ondernemend Turnhout en de stad organiseren tijdens de 
eindejaarsperiode ? 

Vraag van raadslid Peter Roes 
Onlangs heb ik aangegeven hoe het mogelijk is om een vergunning te geven aan een 
bandengigant als Sooi Boonen op de oude site van DAF trucks.
Ik blijf van mening dat zulke inplanting daar helemaal niet thuis hoort, maar wel op een 
industrieterrein ..........maar dit college heeft dit wel vergund.  Dat terzijde.............
Nu de sloopwerken van de oude gebouwen bijna voltooid zijn , en er straks gestart word 
met de gigantische grote overdekte bebouwing, vraag ik mij af hoever

 
Het is nu al behoorlijk druk op de Steenweg op Zevendonk ter hoogte van het 

lijke kruispunt met de Everdongenlaan richting de Ring. M
zullen Schorvoort als sluiproute gaan gebruiken om de drukte en de file te ontlopen.
Heeft de schepen hier al eens over nagedacht hoe hij dit gaat aanpakken, of gaan we in 

schieten als het zo ver is. 
en 2 de punt is wanneer de voertuigen van de nieuwe site Banden Sooi afrijden ze 
hts richting ring moeten rijden. Voor de gewone personenwagens

problemen geven , maar voor de vrachtwagens en tractoren met rem
Wat ga je doen met de doorsteek aan de sporthal , ga je daar toelaten dat vrachtwagens 
omkeren richting Kasterlee, ik heb het daar al meermaals gezien, onverantwoord de 
vrachtwagen moet dan van het uiterst rechtse vak door de doorsteek omkeren ric
Kasterlee, ik weet niet of je dat beeld al eens voor ogen genomen
ik zie echter ook vandaag al meermaals dat er zware vrachtwagens keren
van Mc Donalds en omkeren richting Kasterlee, zoals men in Turnhout zegt de pek uit 
de grond. Heel het wegdek zal daar schade ondervinden. 
Heeft het college hier al eens aan gedacht, en heeft ze al een oplossing om het 
sluipverkeer tegen te gaan dat door Schorvoort gaat. 
Weet het college de stand van zaken betreffende de veilige oversteek dewelke AW
voorzien voor de wijk Schorvoort , en hoe ze het zware vrachtvervoer en tractor vervoer 
komende van de site banden Sooi gaan aanpakken, of wachten we af tot het zover is en 
het probleem zich voordoet. 
Ik alvast niet en stel voor om op beide kruispunten zowel aan de doorsteek sporthal als 

aan de ring een verkeersbord te zetten C33 verboden te keren en de bijhorende 
tonnagebeperking +3.5 ton. 
raag reactie aub 

In 2019 werd in commissie 4 een mobiliteitsstudie aangekondigd ivm de on
Schorvoort. We hadden hierover graag eens een stand van zaken gehad. 

Punten agenda gemeenteraad 

Op 9 oktober 2020 werd een bewonersbrief bezorgd in Akkerpad met de melding er 
bank was geplaatst ter hoogte van de woning nr. 38. Een bewoner van Akkerpad 

deze bank geïnstalleerd werd. Op de 
dienst was men hiervan niet op de hoogte en men zou navraag doen en terug contact 
opnemen. Op 12 oktober 2020 heb ik daarover  een mail gezonden naar de dienst 

matie ontvangen. 
Hopelijk is deze bank intussen geïnstalleerd of kan de schepen me laten weten wanneer 
de installatie zal uitgevoerd worden.  Graag ik ook van de schepen vernomen wie het 

Tijdens het winkelweekend in oktober  2020 konden bezoekers in verschillende parkings 

Heeft Ondernemend  Turnhout hiervoor een tussenkomst betaald aan de uitbaters van 

Welke initiatieven gaat Ondernemend Turnhout en de stad organiseren tijdens de 

Onlangs heb ik aangegeven hoe het mogelijk is om een vergunning te geven aan een 
bandengigant als Sooi Boonen op de oude site van DAF trucks. 
Ik blijf van mening dat zulke inplanting daar helemaal niet thuis hoort, maar wel op een 

at terzijde.............  
werken van de oude gebouwen bijna voltooid zijn , en er straks gestart word 

vraag ik mij af hoever het staat met de 

Het is nu al behoorlijk druk op de Steenweg op Zevendonk ter hoogte van het 
Everdongenlaan richting de Ring. Meer en meer voertuigen 

zullen Schorvoort als sluiproute gaan gebruiken om de drukte en de file te ontlopen. 
Heeft de schepen hier al eens over nagedacht hoe hij dit gaat aanpakken, of gaan we in 

en 2 de punt is wanneer de voertuigen van de nieuwe site Banden Sooi afrijden ze 
oor de gewone personenwagens gaat dit geen 

problemen geven , maar voor de vrachtwagens en tractoren met remork wel. 
Wat ga je doen met de doorsteek aan de sporthal , ga je daar toelaten dat vrachtwagens 
omkeren richting Kasterlee, ik heb het daar al meermaals gezien, onverantwoord de 

moet dan van het uiterst rechtse vak door de doorsteek omkeren richting 
Kasterlee, ik weet niet of je dat beeld al eens voor ogen genomen hebt. 
ik zie echter ook vandaag al meermaals dat er zware vrachtwagens keren  ter hoogte 

en omkeren richting Kasterlee, zoals men in Turnhout zegt de pek uit 

Heeft het college hier al eens aan gedacht, en heeft ze al een oplossing om het 

Weet het college de stand van zaken betreffende de veilige oversteek dewelke AWV zou 
en hoe ze het zware vrachtvervoer en tractor vervoer 

komende van de site banden Sooi gaan aanpakken, of wachten we af tot het zover is en 

en zowel aan de doorsteek sporthal als 

verboden te keren en de bijhorende 

In 2019 werd in commissie 4 een mobiliteitsstudie aangekondigd ivm de ontsluiting van 
Schorvoort. We hadden hierover graag eens een stand van zaken gehad.  



 Uit het college 
 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Jeff Dierckx 
Commissievoorzitter 
 
 

Let op: digitale commissie 
 
Deelnemen kan door vooraf in te schrijven via de website. 
Na je inschrijving ontvang je de link om deel te nemen. 
 


